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A #1 New York Times bestseller!

One year ago, the Joker limped off the streets of Gotham, mutilated and scarred when
someone had taken the pale white skin right off of his face.

But now, the Dark Knight’s greatest foe has returned but for once, Batman doesn’t
seem to be his target. Instead, the Joker turns his vile hatred towards Commissioner
Gordon, Alfred, Robin, Nightwing, Batgirl, Red Hood and Red Robin … the only family
Bruce Wayne has left. The Clown Prince of Crime will unleash his most unpredictable,
vicious and psychotic assault ever on everyone Batman holds dear.

Can Batman stop his arch-rival’s most deranged assault ever? Or will the cost of a
deadly secret be a family member’s life?

#1 New York Times best-selling creators Scott Snyder (AMERICAN VAMPIRE) and Greg
Capullo (Spawn) present the long-awaited return of the Joker, as he unleashes his
most terrifying, personal assault ever on the Dark Knight. BATMAN: DEATH OF THE
FAMILY collects BATMAN #13-17 along with backup stories illustrated by
award-winning artist Jock (BATMAN: THE BLACK MIRROR).

作者介绍: 

Scott Snyder is the bestselling and award-winning writer of Batman, American Vampire
and Swamp Thing as well as the short story collection Voodoo Heart. He teaches
writing at Sarah Lawrence College, NYU and Columbia University. He lives on Long
Island with his wife, Jeanie, and his sons Jack and Emmett. He is a dedicated and
un-ironic fan of Elvis Presley.
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图像小说/漫画/绘本

New52

Batman

美漫

评论

小丑这个角色的无聊程度再创新高。他无非就是先滥杀无辜引起蝙蝠注意，再对蝙蝠爱
的人下手，创造二人世界逼对方和他solo，期间各种表白，所有角色必要提及啊我们不
能表现出害怕、啊他简直丧心病狂、啊只有他我们摸不透。双方台词都特好预见，因为
总是车轱辘话。小丑尸体永远找不到，就算找到了也来一出阿卡姆骑士恶心你。就一无
聊的痴汉而已。

-----------------------------
疯癫的极致

-----------------------------
Still my favorite THE NEW 52 story

-----------------------------
蝙蝠侠第三卷：灭族之灾 paperback版本

-----------------------------
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书评

世图出品的DC和漫威引进系列，一向都是质量上乘或者影响深远的作品。比如《致命
玩笑》以及《V字仇杀队》这样的传世经典，还有《不义联盟》这样十分不推荐阅读但
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还是非常出名而且有影响力的作品。 《灭族之灾》也不例外。
故事从小丑重返哥谭开始，再在小丑坠下悬崖后结束，剧情...  

-----------------------------
“《灭族之灾》将作为最佳的小丑故事之一被载入史册。”――渴望在线。
斯科特，斯奈德著，格雷格，卡普洛绘的一本小丑故事。本书主要讲了新52中小丑回归
的故事。
这本漫画在角色塑造方面十分成功，戈登是个藏烟的父亲，蝙蝠侠内心的愤怒，以及小
丑对蝙蝠侠的“爱”。 该书运用...  

-----------------------------
.
在超级英雄的世界里，宿敌是不变的命运。虽然每个英雄都有一对长长的敌人名单，但
是只有一个是会和他纠缠终身的。这个敌人也许不是能力最强的，但必然是最了解他的
那个。例如超人和卢瑟，例如蝙蝠侠和小丑。
蒙面英雄的最大迷点就是他们的身份，这也是他们最...  
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